
Motion till förbundsstämman om att minska kostnaderna
för SAASDC:s styrelsemöten

Bakgrund
I nuvarande läge för squaredansen är det av yttersta vikt att ta tillvara SAASDC:s medel för att kunna få in
mer medlemmar till vår aktivitet.

När forbundets utgifter överskrider intäkterna så finns det bara ett val, använda mer resurser till att få in mer
intåkter och under tiden dra ner på de utgifter som kostar onödigt mycket.

Digitala möten är ett bra sätt att minska kostnaderna för styrelsemöten, digitala möten används ofta i olika
föreningar där det flnns en styrelsesammansättning med medlemmar från platser över hela Sverige, ibland
även andra länder.
Detta öppnar dessutom upp för att ge möjlighet till att ha medlemmar från SAASDC:s alla medlemsklubbar i

förbundsstyrelsen.

Miljömässigt är det också bättre med digitala möten,

Förslag
Att 1:

Alla styrelsemöten utom årsmötet hålls digitalt,
Havda kostnader för styrelsemöten IRL och årsmotet ersätts inte.

Att 2:
S§relsemedlemmarna betalar kost och logisjälva för de styrelsemöten där man väljer att träffas IRL istället
för digitalt, förutom årsmötet på convention.
Havda kostnader för styrelsemöten IRL och årsmötet ersätts inte.

Reseersättning betalas ut på samma ersättningsnivå som används för alla medlemmars
resor till seminarier etc.
Reseersättning utgår enligt följande:
< 20 mitenkelväg ingen ersättning
20-50 milenkelvåg *600 kr
51-80 milenkelväg - 1200 kr
> 80 milenkelvåg - 1800 kr
Samåkning skall alltid prioriteras.

Konsekvenser
- Svårt att få s§relsemedlemmar till förbundsstyrelsen ?
Jag tänker att om squaredansen som aktivitet ska kunna växa igen får alla nuvarande medlemmar inse att
det nu mer än någonsin tidigare behövs ideellt arbete på alla s§relsenivåer, både i klubbarnas och i
förbundets styrelse.
Jag är också övertygad om att det kommer finns tillräckligt av oss squaredansare som inser detta för att
kunna få till ett fortsatt styrelsearbete.

- Ekonomiskt kan det bti ökade kostnader för enskilda s§relsemedlemmar men i nuvarande läge är detta
något som var och en får inse är nödvändigt för squaredansens överlevnad i Sverige.

- Om förslaget inte tillstyrks innebär det att SAASDC kommer att fortsätta dras med minusbudgetar pga
kostnader för s§relsemötenas hotell och matkostnader.

Yrkande
Med anledning av vad som ovan beskrivits yrkar jag på att Förbundsstämman beslutar om att ovanstående
förslag antas med båda altemativen möjliga.
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Svar: 
Målsättningen i förbundsstyrelsen är och har alltid varit att hålla nere 
kostnaderna. 
En viktig del i styrelsearbetet är dock att träffas. Fysiska möten ger bättre 
förutsättningar för kreativitet, effektivitet, utveckling och bra resultat. Digitala 
möten är bra för snabba beslut i enkla frågor, men de kan aldrig ersätta fysiska 
möten fullt ut.  
 
Den geografiska spridningen i styrelsen är viktig och det innebär att kostnaden 
för olika styrelsemedlemmar varierar. Den kostnaden bör därför tas centralt. 
Detta går inte att jämföra med en klubbstyrelse där de flesta bor på samma ort 
och då kan mötas på andra premisser. 

Förbundsstyrelsen föreslår stämman  
- att avslå motionen i sin helhet 
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